

**REGULATIONS AND OTHER
STATUTORY INSTRUMENTS
(STANDING JOINT)**

18:00.....356-S

Order of the day: Consideration of SOR/82-316—Proclaiming Certain Indian Bands Exempt from Portions of the Act

Appearing: The Honourable John C. Munro, P.C., M.P., Minister of Indian Affairs and Northern Development

Witnesses: Officials from the Department of Indian Affairs and Northern Development

**RÈGLEMENTS ET AUTRES
TEXTES RÉGLEMENTAIRES
(MIXTE PERMANENT)**

18:00.....356-S

Ordre du jour: Étude de DORS/82-316—Certaines bandes d'Indiens proclamées soustraites à des parties de la Loi.

Comparaît: L'honorable John C. Munro, C.P., député, Ministre des Affaires indiennes et du Nord canadien

Témoins: Hauts fonctionnaires du Ministère des Affaires indiennes et du Nord canadien

**FINANCE, TRADE AND
ECONOMIC AFFAIRS**

20:00.....209 W.B.

Order of the day: Main Estimates 1983-84: Vote 25—Insurance under FINANCE

Appearing: The Honourable Paul Cosgrove, Minister of State (Finance)

**FINANCES, COMMERCE ET
QUESTIONS ÉCONOMIQUES**

20:00.....209 É.O.

Ordre du jour: Budget principal 1983-1984: crédit 25—Assurances sous la rubrique FINANCES

Comparaît: L'honorable Paul Cosgrove, ministre d'État (Finances)

WEDNESDAY, MARCH 23

COMMUNICATIONS AND CULTURE

15:30.....269 W.B.

Order of the day: Report of the Federal Culture Policy Review Committee (Applebaum-Hébert)

Witnesses: From the Canadian Institute for Economic Policy:
Mr. Paul Audley

LE MERCREDI 23 MARS

COMMUNICATIONS ET CULTURE

15:30.....269 É.O.

Ordre du jour: Rapport du Comité d'étude de la politique culturelle fédérale (Applebaum-Hébert)

Témoins: Du «Canadian Institute for Economic Policy»:
M. Paul Audley

THURSDAY, MARCH 24

COMMUNICATIONS AND CULTURE

15:30.....209 W.B.

Order of the day: Report of the Federal Culture Policy Review Committee (Applebaum-Hébert)

Witnesses: From the Canadian Conference of the Arts:
Mr. Jeffrey Holmes, National Director and Representatives

LE JEUDI 24 MARS

COMMUNICATIONS ET CULTURE

15:30.....209 É.O.

Ordre du jour: Rapport du Comité d'étude de la politique culturelle fédérale (Applebaum-Hébert)

Témoins: De la Conférence canadienne des Arts:
M. Jeffrey Holmes, directeur général et représentants